
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 10/2014 
Aika: 11.3.2014 klo 8:15 
Paikka: A106, TTalo 
Paikalla: Tomi Laakso, Mikko LatvaKäyrä, Eeva Siikaaho, Atte Keinänen, Aleksi Talsi, 
Reetta Arokoski, Aleksi Pyykkönen, Tiitu Lahti, Miikka Laitila (saapui kohdassa 5), Meri Terho 
(saapui kohdassa 5), Aarne Leinonen (saapui kohdassa 5) 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Emmi Linkola 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 8.20. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen 
jäseniä, todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Atte Keinänen ja Aleksi Talsi. 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Lisättiin kohdat 9.6 Alumnitapahtuma ja 14.1 Wappu ja siirrettiin muita kohtia niiden 
mukaisesti eteenpäin. Hyväksyttiin työjärjestys muutoksineen. 

5. Ilmoitusasiat 
Atte Keinänen ilmoitti, että ensimmäinen Kukka on ilmestynyt. Aleksi Talsi ilmoitti, että 
postissa tuli Fortunelehti, Juopuu ja kaksi Synapsia. Saimme myös kutsun 
satakuntalaisen osakunnan 360v vuosijuhliin ja Cuba Night 99:ään. Aleksi Talsi toi 
kokoustarjoilut. 

 
Miikka Laitila ja Meri Terho saapuivat ajassa 8.24.  
Aarne Leinonen saapui ajassa 8.25. 
 

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin painotalo Casper Oy:lle 509,60 euroa 100 kappaleesta Kukkaa. Atte 
Keinäselle hyväksyttiin 4,99 euroa 11.3. kokoustarjoiluista. Eeva Siikaaholle 
hyväksyttiin 126,79 euroa phuksijäynän jatkojen ruoasta (Aleksi Pyykkönen laskuttaa 
Prodekoa heidän osastaan). Eeva Siikaaholle hyväksyttiin vuosijuhlaillalliskortista 
Man@gerin vuosijuhliin 55 euroa. Meri Terholle hyväksyttiin 156,07 OLOhuoneen 
tarvikkeista. Atte Keinäselle hyväksyttiin 13,40 euroa Kukan julkistustarjoiluista. Mikko 
LatvaKäyrälle hyväksyttiin Kuumahionnan illalliskortista ja vuosijuhlalahjasta 51,99 
euroa. 

7. Mitä kuuluu? kierros 
Emmi Linkola: matkalla oli kivaa, nyt kipee. Ensi viikolla Madeiralle. 
Aarne Leinonen: kalenteri näyttää shakkiruudukolta. 
Meri Terho: väsyttää, kirjoitti yhteen asti sähköpostia. 



Tiitu Lahti: iloinen kivasta kelistä, ei huvittais istua kokouksessa. 
Aleksi Talsi: hirvittävän täyttä muutama viikko.  
Reetta Arokoski: eilen oli IEtoimikunnan kokous, jossa Reetta puolinakitti itsensä 
tekemään Polin appron nettisivuja. 
Atte Keinänen: phuksijäynä oli kiva.  
Mikko LatvaKäyrä: oli puun vujuilla viikonloppuna, oli hyvät vujut. Tällä viikolla kiirettä, 
32000 riviä dataa pitäisi analysoida. 
Miikka Laitila: sää on kiva. Kiirettä riittää. 
Aleksi Pyykkönen: alkoi odottaa Wappua. Haluaisi tänään syömään jäätelöä.  
Eeva Siikaaho: alkoi myös fiilistelee Wappua. Viime viikolla oli shamppanjanmaistelua 
BearingPointilla ja viikonloppuna oli hauskaa sitseillä ja silliksellä. 
Tomi Laakso: oli Kuumahionnassa. Phuksijäynärastilla pamautti päänsä ikävästi, 
muuten kuuluu ihan hyvää. 

8. Talous ja hallintoasiat 
1. Hyvinvointi 

Tomi Laakso oli Aallon laajuisessa opintokyky ja yhdenvertaisuuskokouksessa.  
2. Laitossopimukset 

Sopimukset on kirjoitettu puhtaaksi, odotetaan eteenpäin lähetystä. 
3. Vuosikokous 18.3. 

Tomi Laakso lähetti eilen kutsun ja laittoi sen mukaan toimintasuunnitelman ja 
budjettiehdotuksen. IE hoitaa ruoat 30 eurolla. Kokous pidetään klo 17 
TUASilla.  

4. Toimintasuunnitelma ja budjetti 
Ovat valmiita. 

5. Ponsivastaukset 
Vastausten deadline on 15.3. klo 23.59. Palautetaan Driveen Powerpointkalvot 
tai pdf. Sakkoja myöhästymisestä kertyy skumppa per päivä.  

6. AYY:n toimintaavustus 
Haku on auki tämän kuukauden. Emmi Linkola tarkistaa jäsenmäärän ja Aleksi 
Pyykkönen selvittää muuten.  

7. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 
OTMK:lle ei kuulu kauhean hyvää, sillä nyt on kahvilakko, koska ihmiset eivät 
tiskaa kuppejaan Olkkarilla. Vahvistettin, että OTMK:n tehtävä ei ole siivota 
muiden jälkiä ja Tomi Laakso laittaa killalle viestin, että hallitus tukee OTMK:n 
päätöstä kahvilakosta. Emmi Linkola lisää Meri Terhon Olkkarin 
sähköpostilistalle. Liikuntavastaaville ei kuulu kummempaa.  

8. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Teltta ei kuulu Olkkarille eikä mahdu varastoon. Miikka Laitila selvittelee muuta 
varastotilaa.  

9. Tapahtumat 
1. Toimarit tentissä 12.3. 

Homma on hoidossa ja tapahtuma huomenna. Sinne tarvitaan muutama 
opiskelijaapuri tapahtuman ajaksi esim. kuljettamaan mikrofonia lavan ja 



yleisön välillä. Man@gerit tulevat Tampereelta yhden aikaan Otaniemeen. 
Samalla saamme myös Man@gerin hallitusjulisteen kiltahuoneelle. 

2. Väärinymmärrettyjen sitsit 19.3. 
Ilmo on auki, 7 vajaa 200 osallistujaa tällä hetkellä. Jatkobändi puuttuu vielä. 

3. Sitsit 26.3. 
Sitseistä on tiedotettu.  

4. Koposauna 26.3. 
Maisteripääaineisiin ja niiden nimiin toivotaan saunaillan aikana opiskelijoiden 
mielipiteitä ja kommentteja.  

5. MetroCrawl 
Tulee torstaina 20.3. Tiitu Lahti tiedottaa tapahtumasta pian.  

6. Alumnitapahtuma 
Pietari Keskinen laittoi mailia, että koulutusohjelmalla olisi pari tonnia rahaa 
käyttää johonkin tapahtumaan, jossa puuhaillaan alumnien kanssa. Selvitetään, 
onko Pietarilla intoa itse järjestää tapahtuma. Tomi Laakso vastaa Pietarin 
mailiin. 

7. Toimareiden kuulumiset (pikkuIE, lukkarit) 
Ei uutta pikkuIE:llä. Lukkareilla on tänään kokous, jossa mietitään lauluvihkoa 
ja laulusaunaa.  

8. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

10. Yrityssuhteet 
1. Yrityssuhteiden tilanne 

Käynnissä, neuvottelut etenee. Tänään on Sievon excu. Augustille on tulossa 
excu parin viikon päästä, Miikka Laitila laittaa siitä infoa. Bainin kartingexcu 
tulee kolmen viikon päästä. Pisteelle on toukokuussa tulossa isompi excu.  

2. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEKkiltayhdyshenkilö, 
Marathontoimikunta) 
Yrityssuhdetiimin ja Marathontoimikunnan kanssa pitäisi kokoustaa. 
TEKkiltayhdyshenkilöön ei ole oltu yhteydessä, mutta hänellä on ensi viikolla 
KYRpäivät. 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

11. Tiedotusasiat 
1. Athenen verkkosivujen päivitys 

Fuksisivuille on laitettu ajantasaisia linkkejä infolle hakemista koskien. Atte 
Keinänen laittoi eilen nettisivuille uutisen palautekornerista.  

2. Sähköpostilistat 
Emmi Linkola laittaa tällä viikolla killalle lomakkeen sähköpostilistoille 
liittymisestä. Marathonsähköpostilistalle lisätään Kaarlo Haikonen, Niklas 
Nisén, Miikka Laitila ja Henri Virtanen.  

3. Kukka 
Ensimmäinen Kukka ilmestyi ja sai positiivisen vastaanoton. Kaikissa jutuissa ei kuitenkaan 



ollut tarpeeksi selkeästi kirjoittajan nimeä. Piakkoin lehdestä toimitetaan kappaleet muillekin 
killoille. Seuraavaa Kukkaa koskien on kokous torstaina. Teknologiateollisuus toivoi juttua 
Toimitusjohtajat tentissä tapahtumasta Kukkaan.  

4. Ilmomasiinan uudistus 
Ei uutta kerrottavaa. 

5. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 
niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATKpartio) 
Emmi Linkola ei ole ollut yhteydessä toimareihinsa. Atte Keinänen päivittää 
Anastasia Lipiäisen kanssa Wordpressin ajan tasalle. Atte on myös yhteydessä 
Esa Heikkiseen Olkkarin koneiden päivittämisestä. Tomi Laakso jutteli dekaanin 
kanssa, joka sanoi, että korkeakoululta saanee rahaa uusiin koneisiin.  

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

12. Opintoasiat 
1. Kurssien kehittäminen 

Viime viikolla Mikko LatvaKäyrä tapasi Käyttäjän ystävien edustajia. Mikko 
tulee käymään läpi käyttiksen opiskelijoiden kanssa uudistusideoita. 

2. Maisteriohjelman uudistus 
20.3. on isompi tapaaminen kaikkien laitosten edustajien kanssa, minne menee 
Mikko LatvaKäyrä. 

3. Toimareiden kuulumiset (SCIvastaava, Hallopedit) 
SCIvastaavat järjestävät 3.4. tapahtuman, joka alkaa sivuainemessujen 
jälkeen.  

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

13. Ulkosuhteet 
1. Vuosijuhlaedustukset 

Tomi Laakso ei pääse Fuusioon, joten hän laittaa paikan killalle jakoon. 
Hallituksesta kukaan ei ollut erityisen kiinnostunut Satakuntalaisen osakunnan 
vuosijuhlista. Päätettiin, että kilta ei maksa puolia paikasta, mutta paikka 
laitetaan killalle jakoon. 

2. Piste 
 

3. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 
Ihan hyvää kuuluu. 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Tarjouspyyntöjä jonkin verran.  

14. Phuksiasiat 
1. Wappu 

Tulee! Voittajajoukkue sekä yöjäynäjoukkueiden kapteenit jakavat tänä vuonna 
lakit. WappuHali pitää tänään wappuinfon phukseille.  

2. Phuksijäynä 9.3. 
Oli hieno päivä ja fuksit suoriutuivat hyvin.  



3. ClubX 
Julisteet tulivat viime viikolla Olkkarille ja lipunmyynti käynnistyy tällä viikolla. 

4. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KVvastaava, WappuHali) 
ISOvastaavan kanssa aletaan pian tehdä phuksiopasta. 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Apoptoosissa oli FTMKkasa ja kipparikoulutuksessa käytiin läpi hommaan 
liittyviä juttuja.  

15. Muut esille tulevat asiat 
1. Hallitushengailu 

Tapahtuu 23.5. Huhtikuulle katsotaan hengailupäivää vuosikokouksen jälkeen.  
16. Seuraava kokous 

Katsotaan loppuviikosta, tarvitseeko ensi viikolla pitää kokousta. Jos tarvitsee, niin 
pidetään se tiistaina ennen vuosikokousta. 

17. Kokouksen päättäminen 
Päätettiin kokous ajassa 9.53. 

 
 
Pöytäkirjan tarkastajat:      

 

 

_______________________  _______________________  

Atte Keinänen Aleksi Talsi 

 

 

Puheenjohtaja ja sihteeri: 

 

 

 

_______________________  _______________________  

Tomi Laakso Emmi Linkola 

 


